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W imieniu rolników ponoszących straty z tytułu szkód łowieckich zwracam się z 

interpelacją w sprawie zorganizowania spotkania służb odpowiedzialnych z ramienia Urzędu 

Miasta, Urzędu Powiatowego oraz Przedstawicieli Kół Łowieckich celem wypracowania 

sposobu wyeliminowania lub ograniczenia problemu. 

Uzasadnienie: 

W ostatnim czasie odbieram liczne sygnały o wzrastających szkodach w 

gospodarstwach rolnych wyrządzonych przez zwierzynę leśną. Otrzymuję informacje ,że 

poszkodowani nie otrzymują należytego wsparcia ze strony Urzędu Gminy oraz 

wystarczających rekompensatach ze strony Kół Łowieckich. Rośnie zatem presja społeczna na 

zorganizowanie sugerowanego spotkania. Liczę na to ,że po wysłuchaniu argumentacji każdej 

ze stron oprócz wzajemnego zrozumienia, pozwoli nam to też wypracować rozwiązania 

pozwalające na zaspokojenie oczekiwań poszkodowanych. 

Spotkanie proponuję zorganizować na terenie jednego z sołectw wiejskich w późnych 

godzinach popołudniowych. Sugeruję wysłać zaproszenie do wszystkich sołtysów z terenu 

Gminy z jednoczesną prośbą o poinformowanie zainteresowanych mieszkańców. 

Chętnie służę pomocą przy organizacji spotkania. 
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Jan Zięba 


